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Rosmalen, 4 februari 2013. 

 

Betreft: Vragen ex artikel 39 RvO:  

Brabant Culturele Hoofdstad 2018 

 

Geacht College, 

 

Onlangs hebben we kennis kunnen nemen van het juryrapport inzake de voordracht van  

Brabant Culturele Hoofdstad 2018. In dit rapport zijn een aantal conclusies en aanbevelingen 

opgenomen. Zo is aangegeven dat het noodzakelijk is om de kandidatuur te stellen vanuit de 

focus op één stad: Eindhoven. Ook zijn aanbevelingen gedaan ten aanzien van de 

programmering waarin eenzelfde focus wordt voorgesteld.  

 

De constateringen en aanbevelingen uit het juryrapport hebben inmiddels bij twee steden uit 

het B5-verband tot vragen geleid. Die hebben vooral betrekking op programmering en imago, 

maar ook op financiële aspecten. Daarnaast zijn door de wethouder Cultuur van de gemeente 

Eindhoven in de media uitlatingen gedaan die de indruk wekken dat er meer sturing en regie 

naar Eindhoven zou moeten.  

 

In onze gemeente kennen we een bijzondere situatie door de verwevenheid van het project 

Jheronimus Bosch 500 in 2016 met de kandidatuur Brabant Culturele Hoofdstad 2018. 

Dit op basis van de wens van de raad om de Bossche deelname aan Culturele Hoofdstad 2018 

inhoudelijk en financieel te verbinden aan de manifestatie JB500. Zo wordt ernaar gestreefd 

om de programmering van JB500 tevens aan te laten sluiten op de activiteiten rond de 

Culturele Hoofdstad. En wordt voor de financiering van JB 500 uitgegaan van een 

substantiële financiële bijdrage vanuit cofinanciering, met name vanuit de provincie, die mede 

gebaseerd is op een weging van de activiteiten rond JB500: zijn ze Culturele Hoofdstad 

proof? 

 

Alles in overweging nemende leidt dit tot de volgende vragen: 

 Welke zekerheid hebben we dat minimaal de Bossche bijdrage van 10 mio in de stad 

zal landen; 

 Hoe is zeker gesteld dat de de reeds gevoteerde 8 mio ook daadwerkelijk beschikbaar 

is voor programmering van JB500; 

 Wat is er geregeld terzake de inhoudelijke en financiële bijdrage vanuit Eindhoven 

Brabant Culturele Hoofdstad 2018 die, naast onze eigen financiële bijdrage van 10 

mio, in onze stad moet landen. 

 

Namens de fractie van Rosmalens Belang,  

 

Jos van Son 


